
 
KOHTLA-JÄRVE  KESKLINNA PÕHIKOOLI HOOLEKOGU KOOSOLEKU 

  PROTOKOLL nr 27 
  

  
Toimumise aeg: 21.08.2024 kell 18.00-19.00,  
Toimumise koht: Kohtla-Järve Kesklinna Põhikool 
Juhatas: Jelena Sitnikova 
Protokollis:  Olga Golovatšjova 
  
Võtsid osa: Jelena Sitnikova, Olga Golovatšjova, Olga Lukk, Tatjana Kapralova, Alissa Linter, 
Sergei  Jegorovtsev, Jelena Dudar, Georgi Bõstrov, Julia Kolhonen, Galina Šprõgova, Sergei 
Lopin (avaldas arvamuse elektrooniliselt). 
 
Puudusid:  Olga Sokolova, Anastassia Zahhartšenko 
 
Kutsutud: Julia Kalamajeva (koolijuht). 
  
Päevakord:  
      1. Kooli valmisolek uueks õppeaastaks, kaadrite leidmine ja üleminek eestikeelsele õppele. 
      2. Koolikappide kasutamise kord.. 
      3.Pikapäevarühmad. 

                   
Päevakorraga oldi nõus ja see kinnitati ühehäälselt.   
 
 1.   Kooli valmisolek uueks õppeaastaks. Päevakorra  1.punkti kandis ette direktor Julia 
Kalamajeva.  
Ettekande pidepunktid:  
Koolis on 430 õpilast, 24 klasskomplekti, neist 4 esimest klassi (sh kaks HEV klassi), võetud tööle 
14 uut pedagoogi, kes vastavad keelenõuetele. Õpetajad  B1tasemega jäid tööle tähtajalise 
töölepinguga. Probleem on tugispetsialistide ning 1.klasside klassijuhatajate leidmisega, see vajab 
kiiret lahendamist. Hetkel on tööl ainult sots.pedagoog.  
Koolis hakkavad töötama ka huviringid. Klassikomplektide täituvus on normis. 
 
Hoolekogu otsustas ühehäälselt:  
1.1. Võtta ettekandes esitatud informatsioon teadmiseks. 
 
 
2. Koolikappide kasutamise kord.  
Päevakorra 2.punkti kandis ette direktor Julia Kalamajeva.  
Sõnavõtt: 
 Kuna uues koolimaja riidehoius on paigutatud lukustatavad kapid kooliasjade hoidmiseks, palun 
hoolekogul arutada kappide kasutamise korra eelnõu (lisatud) . 
 
Olga Golovatšjova – eelnõus on kirjas, et õpilase kapi saab avada ja kontrollida kahtluse korral. 
Iga kahtlus peab olema põhjendatud. 



 
Julia Kalamajeva: täiendame punkti.  
 
Alissa Linter: arvan, et kapi kasutamise tasu peab olema muudetud ning see ei pea olema kapi 
renditasu, vaid ongi tasu kapi kasutamise eest, ehk tagatisraha ei tagastata. 
 
Julia Kalamajeva: täiendame punkti.  
 
 
Sergei Lopini ettepanek:  
Ma muudaks punkti 2.4 sõnastust:   
 
“2.4. Koolikappi ei tohi lõhkuda. Kappi sees ja uksele on keelatud joonistada, sodida või kappi 
muul viisil rikkuda. Kui selgub, et kapp on rikutud kasutaja poolt peab kulud kandma 
kappi kasutaja. “  - Me ei saa karistada kappi kasutajad, kui kasutaja ei ole kappi rikkunud ja 
see on tehtud kolmanda isiku poolt, ja kindlasti see peab olema tõestatud nt videosalvestuse 
abil. “ 
 
Hoolekogu otsustas ühehäälselt :  
2.1. Kiita heaks esitatud korra eelnõu, arvestades tehtud ettepanekuid.   
 
 
3. Pikapäevarühmade moodustamine õppeaastal 2024/2025.  Päevakorra 1.punkti kandis ette 
direktor Julia Kalamajeva.  
Ettekande pidepunktid: Koolis iga –aastaselt töötavad pikapäevarühmad algklasside õpilastele. 
Sellest õppeaastast on plaanis avada 2 rühma: üks töötab eesti keeles ja 1 vene keeles. 
Teen ettepaneku esitada taotlus 2 pikapäevarühma moodustamiseks õ.a. 2024/2025. 
 
Hoolekogu otsustas ühehäälselt:  
1.1. Heaks kiita initsiatiivi avada 2 pikapäevarühma. 
 
 
 
Hoolekogu esimees:                                             Hoolekogu sekretär: 
  
/allkirjastatud digitaalselt/                                 /allkirjastatud digitaalselt/ 
  
Jelena Sitnikova                                                    Olga Golovatšjova   
 


